
Notulen vergadering PB op maandag 6 mei 2019 

 
1.  Opening / iedereen aanwezig. 

 

2.  Mededelingen / geen. 

 

3.  Verslag vorige vergadering / geen opmerkingen 

 

4.  Evaluatie ALV 

     N.a.v. rondvraag: 

–- Helen gaat informeren of er subsidie is aan te vragen voor het gezamenlijk afsteken van                       

    vuurwerk en de kosten die dat met zich meebrengt. 

–- Jurjen vraagt aan Kor of er mogelijk een hek geplaatst kan worden om het plastic afval 

    dat op de loswal wordt afgeleverd. Het beland regelmatig in de gracht als het hard waait. 

–- Strooien op noord moet nog eens aangekaart worden. 

–- AED: Helen belt Jan Thomsen of er nog een AED geplaatst kan worden bij de brug. 

–- Dorpsvisie moet op de agenda voor volgende vergadering. 

 

5. SBB / Is een samenwerkingsverband aangegaan met de zorginstelling 's Heerenloo. 

    Gevreesd wordt dat er mogelijk ex- verslaafden /criminelen geplaatst kunnen worden. 

    Valt over te praten als ze hier komen te werken, maar onwenselijk om deze mensen hier te    

    huisvesten. 

    Gerrit, Jurjen en Peter gaan naar de politieke markt op 14 mei om hierover vragen te 

    stellen. 

 

6. Jurjen en Irene gaan naar een overleg bij SBB over het voorstel van PB Blankenham 

   voor een natuurpad Blankenham / Kalenberg op 10 mei. 

 

7. Lopende zaken / Er is nog geen overleg geweest met Kor van der Velde. 

 

8. Rondvraag 

–- Een dolgedraaide molen voor de eerste brug op Kalenberg noord zorgt voor overlast. 

    Aankaarten bij SBB tijdens overleg op 10 mei. 

 

 

Volgende vergadering : Maandag 3 juni 

   


